

KIT MINGGU SUCI 2020 **BAGI KELUARGA & RAKAN KEDIAMAN** **(Sewaktu pelandaan wabak COVID-19)**

DIDOAKAN MENGIKUT KESUAIAN MASA BERSAMA

KEKAL DALAM KESATUAN TUBUH KRISTUS



“Kamu adalah Tubuh Kristus, dan setiap daripadamu anggota tubuh itu. Allah telah menentukan tempat masing-masing anggota Jemaah: Pertama sebagai rasul-rasul, kedua nabi-nabi, ketiga, guru-guru; seterusnya mereka yang diamanahkan untuk melakukan pelbagai mukjizat, mereka yang diberi kurnia untuk menyembuhkan, untuk memberikan pertolongan, untuk memimpin dan untuk bertutur dalam aneka lidah”.

(1 Korintus 12: 27-28)

PERJALANAN BERSAMA YESUS YANG KUDUS

Tuhan Yesus Kristus,

*Dengan keakraban, kami berjalan bersamaMu dalam **KesengsaraanMu, KematianMu dan KebangkitanMu**, bantulah kami agar melalui kesatuan kami diantara satu sama yang lain, kami sebenarnya bersatu denganMu.*

Dalam setiap langkah kami serta perlakuan kami, biarlah kami menjadi Berkat kepada satu sama yang lain kerana itu adalah tanda kebaikan, kelembah-lembutan, kemurahan hati tanpa menghakimi sesama kami, dan dengan keampunan dan kerendahan hati, semoga kami terus mengasihi satu dengan yang lain.

Semoga kesatuan kami ini menjadi ungkapan kasih kami dan kesembuhan dunia ini. Demi Kristus, Tuhan dan Penebus kami. Amin.

SABTU SUCI



SABTU SUCI

UPACARA CAHAYA

Dalam gelap, kita akan nyalakan lilin utama dan berdoa...



SABTU SUCI

UPACARA CAHAYA



Pemimpin:

Tuhan Yesus Kristus, pada malam Suci ini, Engkau telah melangkah dari kematian ke kehidupan, Engkau memanggil kami, anak-anakMu di seluruh dunia, untuk datang bersama untuk menghormati dan memperingati akan kematian dan kebangkitan Mu, dan mendengar SabdaMu dan merayakan misteri ini. Dengan yakin, kami kongsi kemenangan Mu ke atas maut dan hidup bersamaMu selamanya di dalam Tuhan. Semoga cahaya Mu menerangi kami dengan harapan baru. Sucikanlah fikiran kami dan bawalah kami ke pesta kehidupan kekal.

R> Amin

SABTU SUCI

UPACARA CAHAYA

*Sekarang kita nyalakan lilin kita dari lilin utama
dan mendoakan doa ini dua kali.*

Bersama:

Kristus jadilah Cahaya kita, bersinar dalam hati kita,
Bersinar dalam kegelapan
Kristus jadilah Cahaya kita, bersinar bagi gerejaNya
yang berkumpul hari ini,
Dimana sahaja kita berada.



SABTU SUCI

Pembacaan diambil dari surat Rasul Paulus kepada umat di Roma 6: 3-11

Atau tidakkah kamu tahu bahawa kita semua yang dibaptiskan dalam Kristus Yesus telah dibaptiskan ke dalam kematian-Nya? Melalui baptisan itu, kita dikuburkan dengan Dia dan ikut mati bersama-Nya. Demikian juga, sebagaimana Kristus dibangkitkan daripada kematian melalui kemuliaan Allah Bapa, kita juga dapat menikmati kehidupan yang baru.

Jika kita telah disatukan dengan Kristus kerana kita turut mati bersama-Nya, maka tentulah kita akan disatukan juga dengan-Nya dalam kebangkitan semula-Nya. Kerana kita tahu bahawa diri kita yang dahulu telah disalib bersama-Nya supaya tubuh dosa itu dapat dihapuskan, dan kita tidak lagi diperhamba oleh dosa. Kerana sesiapa yang telah mati, dia dibebaskan daripada dosa. Jika kita telah mati bersama Kristus, kita percaya bahawa kita akan hidup dengan-Nya juga. Kerana kita tahu bahawa oleh sebab Kristus telah dibangkitkan daripada kematian, Dia tidak mungkin mati lagi; kematian tidak berkuasa atas-Nya lagi. Dengan kematian-Nya, Dia telah mati kepada dosa sekali untuk selama-lamanya; tetapi dengan kehidupan-Nya, Dia hidup kepada Allah. Demikian juga, anggaplah dirimu telah mati kepada dosa tetapi hidup kepada Allah dalam Kristus Yesus.

Demikianlah Sabda Tuhan

R> Syukur kepada Allah

SABTU SUCI

PEMBAHARUAN JANJI PEMBAPTISAN

**Dengan cahaya lilin yang bersinar dan dengan sepenuhi hati, kita mengakui iman kepercayaan kita.
(Dengan cara yang istimewa pada saat ini, kita juga mengingat semua calon-calon IKD)**

*Aku percaya akan Allah, Bapa yang Mahakuasa,
pencipta langit dan Bumi
Dan akan Yesus Kristus, Putranya yang tunggal,
Tuhan kita
Yang dikandung dari Roh Kudus, dilahirkan oleh
perawan Maria.
Yang menderita sengsara dalam pemerintahan
Ponsius Pilatus, disalibkan wafat dan dimakamkan,
Yang turun ketempat penantian, pada hari ketiga
bangkit dari antara orang mati*

*Yang naik ke syurga, duduk disebelah
kanan Allah bapa yang Mahakuasa.
Dari situ ia akan datang mengadili
orang hidup dan mati.
Aku percaya akan Roh Kudus, Gereja
Katolik yang Kudus, persekutuan para
kudus
Pengampunan Dosa, Kebangkitan
badan, Kehidupan kekal. Amin.*

SABTU SUCI

Tuhan tinggal di dalam ku dan terus tinggal
Saya menolak kejahatan dan Yesus adalah pembimbingku
Tuhan tinggal di dalamku sebab saya telah dibaptis
Dalam nama Bapa dan Putera dan Roh Kudus

Di kepalaku, air baptis dituangkan
Saya menjadi anak Tuhan dan saudara Tuhan kita
Tuhan tinggal di dalam ku sebab saya telah dibaptis
Dalam nama Bapa dan Putera dan Roh Kudus.